
Referat 
 
Vedrørende: 20230828 Dagsorden Mødedato: 

28.08.2023 
17:00 – 20:00 

Deltagere: 
 

Anette, Niels, Rune, Lise, Maja, Jens, Birgitte, An-
ne, Erik, Stinne, Lisbeth 

  

  

Sted: Vestskolen afd. Skovbakken 

 

 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt.  
 

2. Nyt fra elevråd (10 min) 
Elevrådet har ikke konstitueret sig endnu. De deltager senere. 
Punktet udgår.  
 

3. Økonomi (10 min) EMØ 
- status 

 
Vi ser ud til at komme ud med et mindre underskud.  
 
 

4. P30 (40 min) EMØ/Niels 
- proces 
- status, hvad er blevet trukket indtil nu 
- mulige scenarier og konsekvenser 
- bestyrelsens handlemuligheder 

 
Vores prognose har set godt ud ind til nu. Vi har arbejdet ud 
fra et forsigtighedsprincip og har budgetteret med et over-
skud på 1,2 mill., bl.a fordi vi ikke har kendt omfanget at de 
besparelser P30 ville medføre. Efter udmøntningen af P30 i 
2023, ser vi nu ud til at komme ud med et underskud på ca. 
75.000 kr.  
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Anderledes ser det ud for 2024, hvor vi forventer en bespa-
relse på mindst 1 mill., og sandsynligvis væsentlig mere. Der 
er en stor usikkerhed omkring de kommende besparelser på 
specialområdet, ledelsesområdet og det administrative om-
råde, så vi kender ikke de endelige rammer vi skal planlægge 
indenfor. Af den grund er det for tidligt at forudsige de ende-
lige konsekvenser som følge af besparelserne. Men vi kan 
frygte at almen området kan blive presset for, at vi fortsat 
kan leve op til kravene vedr.  inklusionsopgaven.  
 
Punktet blev behandlet sammen med punkt 3. 
  
Bestyrelsens handlemuligheder drøftes. Der udarbejdes et 
skriv vedr. bestyrelsens synspunkter, og de indgår i et samar-
bejde med de øvrige skolebestyrelser.  
 

5. Spisepause (30 min) 
 

6. Opfølgning på evt. skolepatrulje (10 min) EMØ 
- tilbagemelding fra kommune og politi 

Færdselspolitiet i kredsen har vurderet, hvorvidt det kunne 
være anbefalelsesværdigt at oprette en skolepatrulje. Umid-
delbart har politiet en betænkelighed ved, at børn i 6. klasse 
skal dirigere trafikken omkring Vestermarken og pointerer, at 
der bør foretages opjustering af forskellige trafiksikkerheds-
mæssige tiltag, bl.a. øget belysning og nedskæring af be-
plantning. Dette er nu bestilt.  
 
Vi har desuden foretaget optælling af elever hver morgen i en 
uge, og der er er optalt 0-12 elever pr. morgen, der krydser 
vejen. På den baggrund vil vi ikke oprette skolepatrulje ved 
overgangen mellem Vennelundsvej og Vestermarken.  
 

7. Input til årshjul (20 min) Niels 
se bilag 

Forslag: 
Det foreslås, at der laves et tillæg til mobilpolitikken ifht. 
smartwatches.  
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Temaaftener for bestyrelsen: autisme/adhd – forstå de an-
dres børn + skærmbrug 
Tilbud om uddannelse til forældrebestyrelsesmedlemmer 
 
Forskellige temaer drøftes. Det besluttes at punktet genbe-
søges.  
 

8. Behov for nyt bestyrelsesmedlem og evt. suppleant 
(10 min) Niels/EMØ 
Mogens har meddelt, at han ikke længere har mulig-
hed for at være en del af bestyrelsen. I stedet har Mik-
kel meldt sig klar til at tage en tørn mere. Lisbeth er 
fortsat suppleant. 
 

9. Skolebestyrelsens repræsentation på forældremøder 
(10 min) Niels 
jvf. Årshjul og oversigt fra Susanne (11.8) 
Bestyrelsen overvejer om der fremover skal laves en 
video præsentation til fremtidige forrældremøder.   
 

10. Godkendelse af mødekalender (10 min) EMØ 
Erik tilføjer rettelser 
 

11. Meddelelser (10 min) alle 
- kompetenceudvikling for pædagoger prioriteres fort-
sat trods besparelser 
- Den nye 7. årgang er kommet rigtig godt fra start 
- Skole-forældre har kaldt til landsmøde (tre rep. fra 
Vestskolen) 
 

12. Evt (10 min) alle 

- Odense skolefoto, forældrehenvendelse – klager over 
fotosedlen, høje priser, mange infomails.  
Skolen gør fremover opmærksom på at man som for-
ældre har mulighed for at vælge hvilke billeder man 
ønsker, når man har valgt en pakke. Man skal altså tage 
hele pakken. 
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Skolebestyrelsens mødedatoer: 
 
28/8 
25/9 
23/10 (udvidet pga. dialogmøde med politikkerne) 
30/11 (juleafslutning) 
16/1 
28/12 
21/3  
29/4 
28/5  
19/6 
 

Mange hilsner 

Niels og Erik 
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